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14e Jaargang

Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online
als in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en
onderscheidt zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan
op het “maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan de
top, zonder politieke of andere inmenging waardoor onderwerpen
behandeld kunnen worden die elders onvoldoende of helemaal niet
aan bod komen, we bestrijden de corruptie, de incompetentie en het
machtsmisbruik.  Lezers kunnen reageren via de postbus of via e-mail.

Genk-Zuid : Milieuvergunning nageleefd.
Voor wie is de “sociale vergunning” een  verkiezingsstunt?

Wim Dries in de bres voor de gezondheid?

Als gevolg van de via “Humane biomonitoring”
bekend geworden vervuiling die door de industrie
van Genk-Zuid in de wijde omgeving wordt
veroorzaakt, is het Genks stadsbestuur méér dan
het vuur aan de schenen gelegd. Wim Dries -CD&V-
heeft dat zeer goed begrepen en een reactie kon
dan ook in een verkiezingsjaar niet uitblijven. De
burgemeester heeft slechts drie maanden nodig
gehad om zijn verweer, misschien geïnspireerd door
verkiezingskoorts, op te bouwen. Genk pakt weer
uit met een ambitieus project dat honderden
miljoenen gaat kosten aan de stadskas. Was er geen
ander alternatief?

Actieplan
Genk-Zuid.
Op donderdag 12 januari
2012 stelde Wim Dries,
geflankeerd door
Schepen Ali Caglar en
enkele
gemeenteraadsleden, zijn
ambitieus “E-missie plan
Genk-Zuid” voor, we

noteerden Nele Beckers
-CD&V-, Inge Paesen,
Yves Grouwels -Pro genk-,
Kristien Kempeneers,
Harrie Dewitte -PVDA+- en
Chris Janssens -Vlaams
Belang-. Grote afwezige
was Luc Gieraerts, de
énige Open-Vld
vertegenwoordiger in de
Genkse gemeenteraad.

Frappant is wel dat er
gefluisterd wordt dat Luc
Gieraerts mogelijk voor dit
project, de belangrijke
post van coördinator zou
worden toegespeeld,
hopelijk maakt men deze
gigantische fout niet. Dit
zou een geknipte taak zijn
voor de dokter van het
volk, pas dan zou Harrie
Dewitte die naam écht
waardig zijn.

Diepenbeek
blijft alert.
Het actieplan voor een
betere sanering van de
vervuiling van de Genkse
industrie Zuid, werd in een
39 bladzijden tellend
document gegoten, een
informeel -en we geven
het toe; geslaagd-. Dit
document is ook een
product van de Genkse

meer  p. 2

propagandamachine.
Aanwezig Diepenbeeks
milieuschepen Hugo
Leroux zou, tot zijn
ongenoegen, voor deze
persconferentie geen
uitnodiging ontvangen
hebben, maar Wim Dries
beweerde dat er een
uitnodiging naar
Diepenbeek is gestuurd,
dat werd ons door de
burgemeester Etienne
Steegmans bevestigd, of
de burgemeester van
Diepenbeek geacht werd
om de uitnodiging naar
Hugo Leroux te forwarden
hebben we niet kunnen
ontdekken. Burgemeester
Steegmans vertelde wel
dat er tijdens de
gemeenteraad van
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van p. 1
dinsdag 14
februari wel
over de

geplande actie van Genk
was gesproken.

E-missie,
groots plan.
Stad Genk heeft op
haar website al
zowat alles
geplaatst wat
daarover bekend
werd gemaakt en
in “hun” pers is
verschenen. Wat het
verstrekken van
informatie betreft, over
Genk niets verkeerds
gezegd, alleen wordt het
allemaal vanuit één hoek
en zienswijze bekeken
en bekend gemaakt :
“De CD&V”. De beoogde
sanering van de
schadelijke uitstoot van
de industrie Genk-Zuid,
die er al was toen Jef
Gabriëls nog
burgemeester was,
noemt burgemeester
Dries E-missie dat niet
alleen Genk aangaat,
maar ook andere
gemeenten, ondermeer
en niet op zijn minst
Diepenbeek maar ook
Zutendaal en Bilzen. Van
deze laatste gemeente
zagen we de
burgemeester, Johan
Sauwens, nog nooit op een
betreffende bijeenkomst.
Wim Dries wil duidelijk de
aanpak van de vervuiling
op een bredere leest
schoeien, of de andere
gemeenten, die van de
vervuilende industrie van
Genk geen financiële
baten hebben, ook énige
financiële last zullen willen
dragen is een andere
vraag.

Uniek.
Genk komt bijzonder
graag uit de hoek met
buitengewone
resultaten die ze
zichzelf toeschrijven,
hier wordt een
samenwerking met de
oppositiepartijen uit de
gemeenteraad als
“Uniek” aanzien. Het is
uiteraard een onderwerp
dat de Genkenaren zou
moeten interesseren,
maar uit de

Links naar websites ivm dit artikel

http://www.genk.be/frames.php?txt_ID=&background=&nav_ID=&fwd_URL=&fwd=2

.... of de andere gemeenten die van
de -vervuilende- industrie van Genk
geen financiële baten hebben, ook
énige financiële last zullen willen
dragen is een andere vraag ......

informatievergadering die
Genk na de bekendmaking
van de rapporten van de
Humane Biomonitoring

organiseerde is gebleken,
dat slechts 0,0030% van
de Genkenaren
geïnteresseerd is!

Uiteraard heeft Wim Dries
hier alle partijen aan tafel
gekregen, óók het Vlaams
Belang  - waarvan Morsum
Magnificat voor de eerste
keer in twee jaar iemand
bij een persconferentie in
Genk aantreft-, nogal
wiedes, alle partijen zullen
trachten om uit deze
vervuilde zaak electorale
winst te puren, vooral de

PVDA+ en PRO Genk
waarvan de twee dokters
-Harrie Dewitte en Yves

Grouwels- zich quasi
permanent schuldig
maken aan
belangenvermenging. Het

feit dat Wim Dries zo’n
samenwerking tussen
de diverse
gemeentelijke partijen
als uniek aanziet,
bewijst hoe diep het
water tussen die
partijen wel is.

CD&V
manipulatie
al begonnen?
Tijdens de persconferentie

heeft Diepenbeeks
Schepen van milieu, Hugo
Leroux, het aangehaald;
Diepenbeek heeft bij de
ministers Schauvliege,
Muyters en Vandeurzen
een onderhoud gevraagd
over de kwestie Genk-
Zuid. Het blijkt dat de
CD&V daarover intern al
overlegt,
kabinetsmedewerker Luc

V. van Jo Vandeuzen
stuurt  op 14
december 2011 een
e-mail die volgende
merkwaardige
passage bevat “
Vooraleer met de 3
kabinetten hierover
een overleg te
houden, stellen de
Ministers Schauvliege
en Vandeurzen voor
dit overleg voor te
bereiden op niveau
van CD&V “ einde

citaat. Het is hier weer
duidelijk dat de CD&V een
partner is, die al dan niet
achter de schermen met

...Hugo Leroux merkt aan deze
redactie tevens op dat Johan
Sauwens nog nooit op de
vergaderingen van de
stuurgroep aanwezig was en
Jos Leroi, CD&V Lijsttrekker in
Diepenbeek,
geen dossierkennis heeft ....

de ellebogen werkt. Hugo
Leroux merkt aan deze
redactie tevens op dat
Johan Sauwens nog nooit
op de vergaderingen van
de stuurgroep aanwezig
was en Jos Leroi, CD&V
Lijsttrekker in Diepenbeek,
geen dossierkennis heeft.

Open Vld
afwezig.
De enige partij uit
gemeenteraad die voor
deze persvoorstelling haar
kat stuurde, was Open Vld,
waarvan Luc Gieraerts, na
de vaandelvlucht van

Driessen, ook de énige
vertegenwoordiger is. Dat
Gieraerts, die wij ervaren
als een schijnheilig
politicus, nu afwezig is, is
zeer vreemd. Dries kan
wel rekenen op de
voorwaardelijke
goedkeuring van het plan
door de oppositie, maar
deze wensen wel de zaak
mee op te volgen tot en
met de bijsturingen, wat
Wim Dries duidelijk zint.

Te veel
politieke spelers.
Wie het E-missie plan in al
haar facetten, zelfs maar
diagonaal, bekijkt zal zich
afvragen of een dergelijk
plan, waar zoveel spelers
het spel moeten
meespelen, ooit tot een
overeenkomst kunnen
komen, wij denken van

Ali Caglar,
milieuschepen van
Genk -CD&V- zette
uiteen dat met het
E-missie plan het
streven is om, tegen
2020, de uitstoot van
schadelijke stoffen
zoveel mogelijk te
reduceren, een nul-
emissie is immers
niet realistisch noch
haalbaar. Tegen 2020
moeten de resultaten
voor Genk-Zuid
minstens even goed
zijn als het Vlaams
gemiddelde maar het

streven is om beter
te doen. Tweede
grote doelstelling is
om de omwonenden
van Genk-Zuid
voldoende te
informeren over het
belang van een
gezonde levensstijl.
Eén van de eerste
acties die in het
kader van de
terugdringing van de
luchtverontreiniging
ondernomen zal
worden is de
aanstelling van een
coördinator.Ali Caglar.

meer p. 3
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van p. 2

niet. We
denken
eerder
dat het

een hopeloos lang
gepalaver zal worden om
uiteindelijk op een sisser
uit te draaien. Het zou
veel beter zijn indien men
van “iets concreets” kon
vertrekken, maar de voor

dit project zó belangrijke
gegevens “wie vervuilt
precies wat en hoeveel”,
zijn niet eens bekend,
men vist in een vijver
naar snoek, maar weet
niet of die aanwezig is.
Op de vraag van Morsum
Magnificat of de
vervuilers bekend zijn,
moet de burgemeester
het antwoord dan ook
schuldig blijven.

Actieplan.
Het volledige actieplan
dat bij de persmap werd
gevoegd, telt 54
actiepunten waarin,
volgens Wim Dries, geen
fouten voorkomen maar
dat later, wanneer het
geheel in werking komt,
zeker hier en daar nog
zal worden aangepast.
Het plan omvat vier
elementen, primo; de
inleiding en
situatieschets, de
geschiedenis van de
laatste twintig jaar
waarvan Jef Gabriëls ook
niet onwetend is,
secundo; de actoren, de
betrokken administraties
en een historiek van wat
er allemaal gebeurd is
-en vooral wat niet
gebeurd is, red.- tertio;
overzicht en stand van
zaken Genk-Zuid en

Nele Beckers CD&V/N-VA  Genk

Nele Beckers.
Het was CD&V/N-VA
gemeenteraadslid
Nele Beckers die
uitlegde hoe haar
partij steeds
voorstander is
geweest van het
creëren van
zogenaamde groene
bufferzones. Zelf
wonende in Genk-
Zuid, tegen het
industrieterrein,
waren voor haar
deze buffers al voor
de alarmerende
resultaten van de
humane

biomonitoring van
belang en destijds
werd, onder
impuls van haar
partij, de
Oosterring verlegd
richting
industrieterrein
waardoor een
behoorlijke
oppervlakte vrij
kwam waar werd
geprobeerd een
groene buffer aan
te leggen. Werken
die momenteel
volop in uitvoering
zijn en, op de
beplanting na, is

deze groene
buffer een feit, een
mooie scheiding
tussen industrie en
woon/leef klimaat.
Verder stelt haar
partij, wat ook
opgenomen is in
het voorliggende E-
missie plan, een
onteigeningsplan
voor d.w.z. een
aantal groene
gebieden die
voorkomen op het
gewestplan,
gebruiken als
groene buffer.

quatro; plan van aanpak.
Aan Wim Dries, die in 2002
Schepen van Leefmilieu
was, kan dus de vraag
worden gesteld waarom hij
in die periode, met
uitzondering van het
aanpakken van de
geluidsoverlast, quasi niets
ondernomen heeft met
betrekking tot de

gezondheid van de Genkse
bevolking? Is dit geen
schuldig verzuim? Stelt
Wim Dries, als vroegere

Wim Dries wijst hier een driehoekje aan dat blijkbaar niet van Genk-Zuid, maar
van Diepenbeek is, dat zinde Hugo Leroux duidelijk niet -lees verder op p 4-.

Schepen van milieu en nu
burgemeester, zich niet
bloot aan overtreding van
de Wet van 4 mei 1999?
Riskeert hij geen straf-
rechtelijke vervolgingen?

Hugo Leroux :
Geen Genk-Zuid.
De eerste tussenkomst

van de wat -wegens niet
uitgenodigd voor deze
persconferentie- enigszins
geïrriteerde Hugo Leroux

handelde over een stukje
grond van amper
driehonderd vierkante
meter dat Wim Dries op de
dia aanwees waarbij hij
commentaar gaf dat
volgens Hugo Leroux
tegenstrijdig is. Het gaat
om een groene -buffer-
zone rond de
Winterbeeklaan, waar op

grondgebied van
Diepenbeek ook een

meer p. 4

Wim Dries ontkende
zijn eigen aanwijzing !
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van p. 3
Industriezone
is en Genk
wil daar een

bufferzone. Of Wim Dries
rond dit item uit zijn nek
kletste, kunnen we niet
duiden. Hugo Leroux geeft
ons iets meer duidelijkheid
over dat -in het geheel-
onbenullig stukje grond
dat Wim Dries wel degelijk
aanwees maar toen
Leroux reageerde, dat
steevast ontkende.
Morsum Magnificat levert
hier nogmaals een bewijs
hoe burgemeester Wim
Dries -CD&V- in mekaar
steekt, toon hem een wit
blad en hij zal, als het in
zijn kraam van pas komt,
zeggen dat het zwart is.
Hugo Leroux was er
-terecht- niet over te
spreken dat Wim Dries
ontkende dat stuk grond
aangewezen te hebben.
Onze foto op pagina drie
levert het bewijs.

Is Goodwill nog
van deze tijd?.
Het ganse project staat of
valt bij de goodwill van de
betrokken bedrijven die de
milieuwetgeving niet
overtreden. Het lijkt
Morsum Magnificat een
utopie dat Genk en
omliggende gemeenten er
in zouden slagen om
bedrijven, in deze
moeilijke tijden, tot een
extra investering met een
“Sociale vergunning” te
kunnen bewegen, meer te
investeren om minder te
vervuilen. Morsum
Magnificat stelde daarom
concrete vragen waarop
meerdere antwoorden
werden gegeven.

Niet
afdwingbaar?
Omdat nagenoeg alle
actieplannen van dit E-
missieplan gebaseerd zijn
op vrijwilligheid van de
bedrijven stelde Morsum
Magnificat de logische
vraag dat een groot
gedeelte van alle mooie
plannen in het water zullen
vallen als een vervuilend
bedrijf zegt : " Sorry
gemeente, wij voldoen aan
onze milieuvergunning en
zijn dus niets verplicht "
Volgens burgemeester
Dries is het juist dát wat

Links naar websites ivm dit artikel

http://www2.vlaanderen.be/ruimtelijk/planningsprocessen/plpr_ec/ena/a_proj/pr06/pr6_10.html

Hugo Leroux verwijst in verband met het stukje
grond naar de website van ENA -Economisch
Netwerk Albertkanaal zie link onderaan- maar, zegt
Hugo Leroux, “ ... de uitleg op de site van ENA klopt
ons inziens helemaal niet, het natuurgebied De Maten
versterken door een stuk -Diepenbekerbos- af te
knippen ... ” en verder zegt Hugo Leroux “... het
Diepenbeeks college heeft onlangs gesteld dat,
gelet op de milieu-impact van Genk-Zuid, er
geen uitbreiding van dit industriegebied mag
komen op Diepenbeeks grondgebied ... ”
Meer nog “ ... zowel de voorgenomen
ontwikkeling van Genk-Zuidwest -nu op het
gewestplan bosgebied- alsmede ‘Termien’ -3 ha
volledig op Diepenbeeks grondgebied-, kunnen
niet voor Diepenbeek en Wim Dries had het
duidelijk over Diepenbeeks grondgebied ... ”,
einde citaat.
Morsum Magnificat kon uit de grimassen van Wim
Dries duidelijk afleiden dat hij niet blij was met de
korte interventie van Hugo Leroux, “och ik had ook
kunnen opstappen”, zei de Diepenbeekse
Schepen van milieu, “maar ik deed het niet”.
NVDR.
Van mensen die met kennis van zaken spreken heeft
de gevestigde waarde schrik. De Genkse CD&V staat
politiek sterk omdat ze permanent met geld klaar
staat, maar op het technische vlak stelt Genk echter
niet zo veel voor.

de stad, via sociale
vergunningen, aan de
bedrijven gaat vragen en
/of opleggen, een
engagement om iets extra
te doen. In tegenstelling
tot bouw- en
milieuvergunningen, die
wettelijk afdwingbaar zijn,
is dat bij sociale
vergunningen minder het
geval. Het verleden heeft
echter uitgewezen dat
bedrijven bereid zijn extra
investeringen te doen
zoals Accelor Mital en
Norbord dat al deden
maar vanuit de
gemeenteraad wordt
gezegd ; er kan nog méér.
Bovendien is er niet alleen

de wet, zegt Ives
Grouwels, maar er zijn
ook de resultaten van de
biomonitoring die hebben
uitgewezen dat er
onvoldoende controle is op
de luchtkwaliteit zelfs al
beantwoorden de
bedrijven aan de
wettelijke normen. Het
wordt de taak van de
coördinator om die puzzel
op te lossen, er ís teveel
uitstoot en dat moet
worden aangepakt maar
daarvoor dient deze
uitstoot eerst en vooral te
worden opgezocht en dan
kan, op basis van
vrijwilligheid, met de
bedrijven worden

samengewerkt om
hieraan te verhelpen en
áls er een bedrijf is dat
niet wil meewerken dan
zijn er altijd nog stokken
achter de deur, waarna
burgemeester Dries de
geluidsnormen aanhaalt
die in 2002 werden
opgelegd. Ieder bedrijf
voldeed aan de
vergunning maar toch
heeft de provincie
destijds bijzondere
voorwaarden opgelegd
aan de bedrijven en dat is
een mogelijkheid die
Genk, ook in deze, ten
volle wil benutten. Indien
de provincie bijzondere
voorwaarden oplegt zijn
deze afdwingbaar door de
milieu-inspectie, ook als
die norm niet in de wet
staat, die mogelijkheid is
voorzien in de Vlarem
wetgeving. Kristien
Kempeneers -PRO Genk-
vulde nog aan dat het een
zeer terechte vraag was
van Morsum Magnificat
maar dat de gemeente
signalen kan geven aan
de wetgever, wat in het
verleden al resultaten
opleverde. Toch is het
een feit, dat Normen pas
kracht van wet hebben
als de wet  naar de norm
verwijst, dat diende ook
Harrie Dewitte toe te
geven.

Yves Grouwels “ de
resultaten van de
biomonitoring hebben
uitgewezen dat er
onvoldoende controle is
op de luchtkwaliteit zelfs
al beantwoorden de
bedrijven aan de
wettelijke normen ...”

meer p.6
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Kinderen
grootste
slachtoffer.
Buiten de Humane
biomonitoring zijn er

wereldwijd
door de
WHO
onderzoeken

uitgevoerd en daaruit blijkt
40 procent van de
kinderen slachtoffer te zijn
van de vervuiling,
kinderen die letsels
oplopen, dragen dat
hun ganse leven
mee. Volgens Harrie
Dewitte hebben
onderzoeken in
Sledderlo, waar hij
zijn praktijk heeft,
op baby’s van 0 tot
2 jaar, uitgewezen
dat de helft daarvan
gebruiker is van
“Puffers”, kinderen
ontvangen
procentueel ook tien
keer meer
vervuilende stoffen
dan volwassenen.
Harrie Dewitte
gebruikt daarvoor
cijfers uit zijn
praktijk en dat
vinden wij niet
kunnen, dat is niets
minder dan eigen -
politiek- belang.
Zijn er in Genk -en
omstreken- dan
geen andere, niet
politieke dokters,
om onderzoeksre-
sultaten bij te
brengen? Zou een
politiek
onafhankelijke
dokter/deskundige
niet veel
geloofwaardiger
overkomen?
Morsum Magnificat
roept Dokter

Dewitte nóg eens op om
zich kandidaat te stellen
voor de functie van
coördinator om op een
deskundige, onpartijdige
wijze de vervuiling door
de 3e grootste industrie vn
Vlaandern kordaat aan te
pakken, Morsum
Magnificat is voorstander
van de hakbijltechniek,
therapie de chock, anders
komt er niets van in huis.

Radioactiviteit

niet belangrijk?
Wat deze redactie nog
altijd niet begrijpt is
waarom er nog steeds
geen enkele meting naar
de aanwezigheid van
radioactieve stoffen werd
uitgevoerd, zelfs niet naar
Radon, dat misschien wel
meer in de Ardennen
voorkomt, maar ook hier.
Morsum Magnificat heeft
destijds vernomen, maar
spijtig genoeg niet kunnen

bewijzen, dat er
radioactief afval in de
mijnschachten van
Waterschei zou zijn
gedumpt, waarna er
beton in werd gestort.
Uiteraard is beton een
zeer goed middel om de
gammastraling tegen te
houden maar het zou
blijken dat er een
drainering bestaat
waardoor het grondwater
zou vervuild kunnen zijn.

Genk zou op zijn minst
metingen kunnen laten
uitvoeren. “Meten is
toch weten” meneer de
burgemeester.

Kosten.
Voor de aanstelling van
de coördinator voorziet
Genk alvast 500.000
euro, al snel zal er
evenveel op tafel
worden gelegd voor de
aankoop van de
buffers, allemaal van
het stadsbudget, wat de
industrie gaat doen is
af te wachten. Waarom
moet Genk zóveel
investeren in die
vervuiling?

EVDS  

Kristien Kempeneers  PROgenk

Enige uitleg over de
aanpak van de
coördinator kwam van
PROgenk
gemeenteraadslid Kristien
Kempeneers. Tot nog toe
werd de vervuiling
bedrijfsmatig en per
bedrijf individueel
aangepakt maar voor een
aantal stoffen kan niet
één bedrijf
verantwoordelijk worden
gesteld maar zijn
meerdere bedrijven
verantwoordelijk. Het
werk van de coördinator

bestaat erin om gegevens te
verzamelen over de uitstoot
van alle Genk-Zuid bedrijven
samen om vervolgens, in
overleg met die bedrijven, het
probleem gezamenlijk aan te
pakken. Dat overleg kan gaan
over maatregelen om de
vervuiling terug te dringen
maar ook over gezamenlijk
afvalbeheer,
energiemaatregelen enz. om
op termijn uiteindelijk te
komen tot een modern
duurzaam industriepark met
een centraal management.

Marina Seurs Milieuschepen
Zutendaal

Ook Marina Seurs, CD&V
Schepen van Leefmilieu
van de gemeente
Zutendaal, wenst Genk
proficiat met het
voorliggende E-missie plan
waar ook de gemeente
Zutendaal aan mee zal
werken, men vraagt echter
wel om tijdig en voldoende
betrokken te worden. De
gemeente Zutendaal zal
zeker gebruik maken van
de mogelijkheid om acties
toe te voegen aan het plan
want ook Zutendaal kampt
met enkele bedrijven die
momenteel door de
stuurgroep zeer nauw
worden opgevolgd.

“Dokter van het
Volk”, Harrie Dewitte,
bekijkt de zaak als
dokter en vanuit het
oogpunt van de
gezondheid van de
mensen. De PVDA+
politicus vergeet
wijselijk dat hij uit
die situatie ook
politieke munt slaat.
Dokter Dewitte krijgt
nu de kans om zich
écht waar te maken
en zou zich nu
kandidaat moeten

stellen als
coördinator, pas dan
zou Harrie Dewitte
aan het volk kunnen
tonen dat hij iets doet
voor “hun”. Het komt
ons over dat men
geen twee dingen
tegelijk goed kan
doen, ofwel doet men
aan politiek ofwel is
men dokter “van het
volk”. Hier draait het
blijkbaar om de
politieke macht en
uiteraard geld.


